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Aanwezig: 
Bestuursleden: Erfan Pourmohammadi, Caroline van Noordenne, Ingrid Pieters, Willeke Stekelenburg (not), 

André Terpstra, Isabel Salomons, Jörgen Openneer, Tanja Laging, Carrie Rond. 
Belangstellenden: - 
Schoolleiding:  Raoul Majewski, Hans Visser 
 
Afwezig:  Ewa Mendys-Kamphorst (mk), Vivian Geleijnse (mk), Annemarie Swaak (mk), Sep Pouwels (zk) 
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Opening & Vaststelling agenda: 
André opent de vergadering en heet de bestuursleden welkom. 
 
Vanuit de vergadering wordt voorgesteld om voortaan om 19:30 uur te starten. Erfan spreekt zijn waardering uit 
voor de beperkte lengte van de agenda en hoopt dat het lukt om de vergadering rond de klok van 21:00 uur af 
te ronden.  
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Vanuit het DB: 
Vanuit het DB 
- Notulen OVE3: De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

N.a.v. de notulen vraagt Erfan naar de stand van zaken m.b.t. identiteit en burgerschap. Raoul memoreert 
een aantal zaken die recent zijn georganiseerd op school:  
▪ De herdenking van het bombardement op Rotterdam met leerlingen in de Laurenskerk. Hier was grote 

belangstelling voor, er waren meer aanmeldingen dan plaatsen. 
▪ De leerlingenraad heeft een voorstel gedaan om volgend schooljaar een multiculturele dag te 

organiseren. 
▪ Aanstaande donderdag 30 mei wordt op school een dag van de vluchteling georganiseerd met gasten 

uit Lampedusa. Hier zullen vertegenwoordigers van andere scholen bij aanwezig zijn en leerlingen uit 
de derde klas (deels). Wethouder Kasmi zal de dag openen. Er vindt ook een lunch op het stadhuis 
plaats met de burgemeesters van Rotterdam en Lampedusa.  

▪ Het burgerschapsboekje voor leerlingen is geïntroduceerd. Pijlers uit het boekje worden gevisualiseerd 
bij de kluisjes. 

- Er is een mail ontvangen van mevrouw van Aalst m.b.t. gezond eten op school. Naar aanleiding van deze 
mail licht Raoul toe dat de school zeker oog heeft voor gezond eten. In het kader van duurzaamheid wordt 
hier ook naar gekeken. Binnenkort vindt de nulmeting van Ecoschools plaats waar het voedingsaanbod een 
onderdeel is van de evaluatie. Het aanbod kan wel worden aangepast en daar wordt ook regelmatig naar 
gekeken. Het Emmauscollege beperkt bijvoorbeeld vlees tot een minimum. Het grootste probleem hierbij is 
het aanbod van de groothandel. Zelf organiseren (met eigen mensen zoals hier) is niet zo eenvoudig. De 
vraag naar vegetarische opties neemt toe, onder leerlingen en personeel. Er worden op school geen 
suikerhoudende dranken aangeboden. 

- Van dhr. Hitalessy ontvingen we een mail naar aanleiding van de berichten over het datalek bij Iddink. Hij 
vroeg zich af of er gegevens verstrekt waren door school zonder toestemming van ouders. Dit is niet het 
geval. Van het datalek is melding gedaan bij de autoriteit gegevensbescherming. Het advies om de 
informatie ook op de website te zetten, wordt opgevolgd. 
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Vanuit de MR: 
De MR heeft in de afgelopen periode een aantal maal vergaderd. Er zijn geen vragen naar aanleiding van de 
gedeelde notulen en agenda. 
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Vanuit de schoolleiding: 
Personalia: Op dit moment worden de laatste vacatures voor het komende schooljaar opgevuld. Er zijn nog wat 
gaatjes bij Duits en Frans. Dit loopt gelukkig over het algemeen goed. Ook bij geschiedenis is er nog een vacature 
waarvoor de procedure nog loopt. 
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Burgerschap: In de Corona-periode zijn enkele bestuurders in Rotterdam gestart met een periodiek overleg om 
hun standpunt rondom maatschappelijke kwesties als Rotterdams onderwijsveld met elkaar te bespreken en 
eventueel op elkaar af te stemmen. Hierdoor is bijvoorbeeld rondom de spotprent een brief gepubliceerd 
namens de Rotterdamse scholen. Recent is bijvoorbeeld over de situatie in Gaza gesproken, hoe ga je daarmee 
om als onderwijsinstelling, neem je een standpunt in of niet. Naar de locatie van het eerste overleg heet dit 
overleg het Euromastberaad. Raoul is hier recent een keer bij aangesloten. 
 
Erfan vraagt n.a.v. Gaza of er ruis is  in de school n.a.v. het conflict? Raoul geeft aan dat dit in het begin het geval 
was. Hierover is met leerlingen gesproken en sindsdien is het rustig. 
 
Examens: Het eerste tijdvak is afgerond en is soepel verlopen. Er hebben geen incidenten plaatsgevonden. Dat 
alle schoolexamens tegenwoordig in de gymzaal worden afgenomen werkt positief, leerlingen zijn gewend aan 
de dynamiek van de gymzaal. Ouders bevestigen dit beeld. 
 
Schoolpas: De kosten van de schoolpas komen niet meer uit ouderbijdrage. Dit is aanleiding om kritisch te kijken 
naar de schoolpassen. In de MR zal een voorstel worden besproken om over te stappen naar onder- en 
bovenbouwpassen. Dit is goedkoper en duurzamer. Ook de betalingssystematiek kan worden aangepast. De 
schoolpas blijft het enige betaalmiddel in school maar de manier van opladen wordt aangepast zodat ouders 
hier meer zicht op kunnen houden (via tikkie of bank en niet meer via cash). 
 
Fietsenstalling: Met leerlingen wordt gekeken naar de herinrichting van de fietsenstalling. Tekening en offerte 
liggen er om in de zomer te realiseren. Scooters krijgen daarbij ook een betere plaats, aan de voorkant en achter 
het hek. Afgelopen 2 weken zijn er 4 scooters gestolen. Alle gestolen scooters stonden half op slot, alleen op het 
stuurslot. 
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Herziening herkansingsregeling: 
Hans licht het meegestuurde stuk toe. Schoolexamens bestaan uit gewone toetsen maar ook uit 
handelingsdelen en praktische opdrachten. Niet alle schoolexamens vallen dus onder de regeling. Uit onderzoek 
blijkt dat veel herkansingsmogelijkheden de motivatie om aan het werk te gaan voor de eerste toets 
verminderen. Andere scholen hebben veelal geen beleid op herkansen van niet-schoolexamens. Herkansen van 
schoolexamens aan het eind van het jaar maakt het mogelijk om een betere afweging te maken welke toets je 
herkanst. De 80% regeling voor SE toetsen is niet meer aan de orde, leerlingen met bijvoorbeeld een 
dyslexieverklaring krijgen nu altijd extra tijd. 
 
Het voorstel is met de leerlingen besproken. Zij geven aan dat het moment van de laatste toetsweek bekeken 
moet worden als dit doorgaat, om meer tijd voor de herkansingen te creëren na de laatste toetsen. 
 
Het wegvallen van de mogelijkheid om reguliere toetsen (niet SE-toetsen) te herkansen betekent dat er minder 
mogelijkheid is om de cijfers voor het overgangsrapport op te halen. Dit is in de ogen van de school een gewenst 
effect. Het voorkomt dat leerlingen met een onvoldoende beheersing van de stof in het voorexamenjaar 
doorstromen terwijl het examendossier niet voldoende is. De nadruk zou moeten liggen op een voldoende 
examendossier. De balans tussen doorstroomcijfers en slagingspercentages moet ook nog worden aangepakt. 
Doubleren in de voorexamenklas blijkt niet goed voor je slagingskansen. 
 
De school wil onterecht ziekmelden tijdens toetsweken gerichter aanpakken. Inhalen mag niet ten koste gaan 
van het reguliere onderwijsproces en wordt in principe georganiseerd op lesvrije dagen. Afgelopen toetsweek 
heeft elke leerling gemiddeld 1 toets gemist in 5/6 VWO. Het idee is om een ziekmelding op te volgen met een 
door ouders getekend formulier.  
 
Vanuit de ouders wordt aangegeven dat herkansingen aan het eind van het jaar over eerste perioden niet zo 
prettig zijn. Er wordt ook gewezen op het toetsrooster, waarbij het voorkomt dat 3 zware toetsen op 1 dag 
worden gepland. Dit is deels de consequentie van de brede mogelijkheden om te kiezen, wellicht is het goed om 
dit beter te communiceren. 
 
Er wordt een pleidooi gedaan voor maatwerk voor leerlingen die onbedoeld en buiten hun schuld veel toetsen 
hebben gemist, goed gedrag belonen en slecht gedrag straffen. 
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Bestuursaangelegenheden:  
 

● Komende activiteiten op school waar OVE-bestuur aanwezig is/wil zijn: Geen activiteiten meer dit 
schooljaar, zodra het nieuwe jaarrooster beschikbaar is zullen we een overzicht van data maken voor 
schooljaar 2024/2025 

● Evaluatie thema-avond: Positieve reacties, goede spreker, pakkend en concreet. De opkomst was 
geslaagd, rond de 80 ouders. Om goed voorbereid te zijn voor de thema-avond van het komende jaar is 
het belangrijk om op tijd een datum vast te leggen en te starten met het vastleggen van een thema en 
aantrekkelijke spreker. Dit agenderen we weer voor de komende vergadering. 
Hans oppert om eventueel mensen van Gro-Up (buurtwerk) te betrekken volgend jaar? Zij leveren via 
de gemeente gesubsidieerde ondersteuning voor de wijk en zijn in die rol in de pauzes ook aanwezig in 
school. Ze zijn het eerste aanspreekpunt voor leerlingen die op het randje zitten. 

● Etentje OVE-bestuur: Caroline neemt het op zich om dit te organiseren. 
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Rondvraag/ W.V.T.T.K.: 
Kolderdag: Isabelle benoemt de kolderdag van dit jaar. In haar beleving is dit wel erg sober opgezet, dat vindt ze 
jammer. De schoolleiding geeft aan dat in oktober al gestart wordt met gesprekken met de examenklassen om 
het voor te bereiden. Wangedrag tijdens de kolderdag komt veelal uit de andere klassen. Dit jaar zijn de 
leerlingen meerdere dagen verkleed naar school gekomen. Tijdens de kolderdag is een deel van de school 
helemaal van de examenklassen. Raoul geeft aan dat in de loop van de week steeds minder toiletten 
beschikbaar waren vanwege vandalisme. Het aantal leerlingen is te groot om de activiteiten helemaal los te 
laten en tegelijkertijd de veiligheid van de leerlingen te waarborgen. Ook nu was er aan het einde van de dag 
een minder leuke sfeer bij het hek met ook veel leerlingen van andere scholen. School is helaas vooral bezig met 
damage control. 
 
Tussenuren: De roosters voor veel leerlingen in de bovenbouw bevatten veel tussenuren. Hier is al eerder over 
gesproken en zou (deels) te maken hebben met de nieuwe manier van roosteren? Wordt er iets mee gedaan? 
Hier zou aan het einde van het schooljaar naar gekeken worden in voorbereiding op het nieuwe rooster. Raoul 
geeft aan dat hier bij de lopende evaluatie van de EMC uren ook naar gekeken wordt. Binnenkort wordt er weer 
begonnen met proefroosteren en daar worden zaken die nu niet lekker liepen bij meegenomen. 
 

 
 
Actiepunten: 

- Overzicht activiteiten op school waar OVE vertegenwoordigd wil zijn voor 2024-2025 als jaarkalender 
beschikbaar is (Willeke) 

- Starttijd vergaderingen aanpassen naar 19:30 uur (Willeke) 
- Organisatie thema-avond 2024/2025 (nog beleggen) 
- Etentje OVE-bestuur (Caroline) 

 
Datum volgende vergadering: 
24 juni 2024 (Caroline en Isabelle afgemeld) 


